



iTrade Securities Investment Limited

美信證券投資有限公司

iTrade Securities Investment Limited ("iTrade Securities") is licensed (CE No. BHL021) under the Securities and Futures Ordinance (Chapter 571 of Laws of Hong Kong) to carry out the regulated activities in Hong Kong.

美信證券投資有限公司 (美信證券) 是根據證券及期貨條例 (香港法例第 571 章) 獲認可之持牌法團 (中央編號: BHL021) 於香港進行受規管活動。

Authorization Letter for Currency Conversion "Letter"

貨幣轉換授權書

To: iTrade Securities Investment Limited (BHL021)

Units 1903B-4, 19/F, FWD Financial Centre, 308 Des Voeux Road Central, Hong Kong

致: 美信證券投資有限公司 (BHL021)

香港德輔道中 308 號富衛金融中心 19 樓 1903B-4 室

This Letter authorized iTrade Securities Investment Limited (iTrade Securities):

此授權書授權美信證券:

Unless requested by me/us specifically, otherwise, iTrade Securities can specify on first working day of each month or from time to time to perform the currency conversion. With reference to the exchange rate from the website of Hong Kong Bank of China and carried out on my/our behalf to make up the arrears to avoid interest accrual.

除非本人/吾等/本公司另外要求, 否則, 美信證券可於每月首工作天或不時指定之日期, 按照香港中國銀行網站之參考匯率, 代本人/吾等/本公司進行貨幣轉換, 以彌補欠款以免產生結欠利息。

In the event of any difference in interpretation or meaning between the Chinese and English version of this Letter, I/we agree that the English version shall prevail.

倘若本授權書的中文本與英文本在解釋或意義方面有任何異議, 本人/吾等/本公司同意應以英文本為準。

I / We acknowledge that this Letter has been fully explained to me/us and I/we understand and agree with the content of this Letter.

本人/吾等/本公司就本授權書的內容獲得解釋, 並且本人/吾等/本公司明白及同意本授權書的內容。

I/We/Our Company accept the above contents of this Letter.

本人/吾等/本公司謹此同意以上所有授權條文及條款。

S.V.

Client Signature 客戶簽署: _____

Client Name 客戶名稱: _____

ID/Passport/BR Number 身份證/護照/公司編號: _____

iTrade Sec. Account No. 美信證券賬戶號碼: _____

Date 日期: _____

FOR INTERNAL USE ONLY

Name and signature of Account Executive:

Date:

Documents Checked by:

Documents Approved by:

Date:

Date:

Input by:

Data Checked by:

Date:

Date:

Units 1903B-4, 19/F, FWD Financial Centre, 308 Des Voeux Road Central, Hong Kong | Tel: 3595 3868 | Fax: 3611 5955 | Email: cs@itradesecurities.com
香港德輔道中 308 號富衛金融中心 19 樓 1903B-4 室 | 電話: 3595 3868 | 傳真: 3611 5955 | 電郵: cs@itradesecurities.com